

## Rahman Abbas

liest aus seinem Roman / reads from his novel



## Die Stadt, das Meer, die Liebe



Urdu-Schriftsteller Rahman Abbas liest aus seinem vielbeachteten und kontrovers diskutierten Roman *Rohzin* von 2016, der von Almuth Degener unter dem Titel *Die Stadt, das Meer, die Liebe* ins Deutsche übersetzt wurde und in deutscher Sprache beim Draupadi Verlag erschienen ist. *Rohzin* ist ein Bombay-Roman, eine Liebesgeschichte, ein Bildungsroman und in den Worten des prominenten Urdu-Kritikers Gopichand Narang "a turning point in the history of the Urdu novel". Alle Interessierten sind herzlich eingeladen.

Urdu writer Rahman Abbas reads passages from his novel *Rohzin* (2016). Its publication has provoked heated discussions. The novel was translated into German by Almuth Degener and published by Draupadi publishing house as *Die Stadt, das Meer, die Liebe*. *Rohzin* is a Bombay novel, a love story, a coming of age novel and, in the words of the well-known Urdu critic Gopichand Narang, "a turning point in the history of the Urdu novel". All are cordially invited.

**Date: Friday, 8<sup>th</sup> June, 2018**

**Venue: Heinrich-Zimmer-Saal, SAI**

**Time: 6:30 pm / 18:30 Uhr s.t.**

